

WUHAN UNIVERSITY OF TECHNOLOGY



国际学生招生简章

- 教育部直属全国重点大学
- 首批列入国家“211工程”重点建设高校
- 首批列入国家“双一流”建设高校

国际学生（汉语进修生） INTERNATIONAL STUDENTS (CHINESE LANGUAGE)



武汉理工大学留学生招生办公室

Admission Office, School of International Education
Wuhan University of Technology



电话: 027-87166636 传真: 027-87166636
Tel: +86-27 87166636 Fax: +86-27 87166636



地址: 中国湖北省武汉市洪山区珞狮路205号武汉理工大学东院教四楼400
Admission Office, School of International Education Wuhan University of Technology
205 Luoshi Road, Wuhan, Hubei, 430070, PR. China



电子邮箱/E-mail: admission@whut.edu.cn



网址/website: <http://sie.whut.edu.cn/english> <http://admission.whut.edu.cn/>



WUT Website
学校网站



International Student Center
留学生教育管理中心



Online Application
在线申请





武汉理工大学国际学生(汉语进修生)招生简章

申请资格

1. 身体健康、品行端正，具有相当于中国普通高中毕业学历及以上的外国公民。
2. 年龄18-26周岁。年龄按截至入学当年9月1日计算，未满18周岁的申请人，须在申请时提交监护人保证书。
3. 出生时即具有外国国籍但父母双方或一方为中国公民并定居在国外的申请人以及祖国大陆(内地)、香港、澳门和台湾居民在移民后获得外国国籍的申请人，应持有有效的外国护照或国籍证明文件4年(含)以上，且最近4年(截至入学年度的4月30日前)之内有在外国实际居住2年以上的记录(一年中实际在外国居住满9个月可按一年计算，以入境和出境签章为准)。



申请流程

1. 申请材料

- 护照首页及来华签证页(如有)
- 最高学历的文凭及成绩单(原件及中文或英文翻译件)
- 经济担保证明(根据需要补充)
- 无犯罪记录证明
- 已在中国境内并有在华学习经历的申请者需提供前学习院校开具的在校表现情况说明
- 交纳报名费500人民币(约合80美元)的证明
- 近三个月体检报告(入学注册报到时必须提交原件)

注:申请者在网上提交所有申请材料均为原件扫描件,若原件语言不包含通用语,则还需要同时提交其中文或英文翻译件。报到注册时需提交所有材料原件以供审核。

2. 在线申请

登录<http://admission.whut.edu.cn>, 建立账户
在线填写申请表并上传要求的附件材料
在有效申请期限内提交申请

3. 材料评审

对于按时提交申请及相关证明的申请人,申请材料需完整真实,否则将视为不合格申请。

4. 签证申请

被录取者应提交普通护照、录取文件中的《录取通知书》、《外国来华留学人员签证申请表》、《外国人体格检查记录》及所有体格检查(含血检)报告,在入境前根据其学习期限向中国驻其国籍国或居住地国使领馆或中国外交部委托的其他驻外机构申请办理学生(X1字或X2字)签证。

注:被录取者如果不持学生签证入境,武汉理工大学将不能为其注册。

费用

1. 报名费

500元/人(境外支付约80美元,具体金额以实际汇率为准)

2. 学费

8500元/学期/人 17000元/学年/人



申请、录取、报到时间

1. 申请时间

来年春季入学的申请时间为每年9月10日至12月30日。
来年秋季入学的申请时间为每年10月10日至次年6月30日。

2. 录取时间

具体请查阅<http://admission.whut.edu.cn>网站信息及学校发送至申请者邮箱的信息。

3. 报到时间

国际学生新生注册报到时间请看新生录取通知书。

报到时需携齐全的报到材料，包括个人普通护照原件（不接受外交护照和因公护照）、录取通知书及签证申请表原件（JW202/JW201）及入境学生签证。新生入学时须携带所要求的中文或英文学位证书和成绩单原件或公证件原件供学校复核入学资格。不符合入学条件者，取消入学资格。

住宿

留学生教育管理中心将为在规定时间内报到注册的新生安排校内住宿。



公共设施	房间类型	费用	房间配置
厨房； 洗衣房； 多媒体活动室； 健身器材； 操场； 漫步长廊； 网络	单人间	12000RMB/年/人	空调、热水器、卫生间、 衣柜、一把椅子、 一张床、一套床上用品、 120度免费电
	双人间	8400RMB/年/人	空调、热水器、卫生间、 衣柜、两把椅子、两张床、 两套床上用品、 每人120度免费电



Non-Degree Programs of Wuhan University of Technology
(Admission for International Applicants)

Chinese Language Program

I. Eligibility

1. Applicants should be healthy and well-behaved, and have a foreign citizenship.
2. The age of applicants must be between 18 and 26 by Sep. 1st of the enrollment year. For the applicants under 18, please submit a Guardian Statement in the online application system.
3. Applicants who have foreign nationality at birth but both or one of their parents are Chinese citizens who settled in a foreign country, as well as residents of Mainland China, Hong Kong, Macau, and Taiwan who have obtained foreign nationality after immigrating should hold a valid foreign passport or nationality certificate for more than 4 years (inclusive), and have a record of actual residence in a foreign country for more than 2 years within the most recent 4 years (by April 30 of the enrollment year) (The actual residence in a foreign country for 9 months in a year can be calculated as one year, subject to entry and exit signatures).



II. Application Procedures

1. Application Documents

Front pages of passport and visa page issued by Chinese embassies (if there are any)

Diploma and transcripts of highest education (and translation in Chinese or English)

Bank statement of the applicant or financial sponsor (Supplementary as required)

Certificate of non-criminal record

Descriptions of school performance (for applicants who have learning experiences in China)

Receipt of application fee 500 RMB or 80\$

Valid physical examination report

Note: Applicants are required to submit the scan copies of original documents, and translations in Chinese or English will also be required if the original documents do not contain lingua franca. Hard copies of documents are needed for verification upon registration. If there are any counterfeit about application materials, the admission will be considered invalid.

2. Online Application

Create your account in the online application system via

<http://admission.whut.edu.cn>

Fill in the required information to complete the application form and upload the documents as required.

Submit the application during the application period.

3. Comprehensive Evaluation

Applicants should submit all information and documents accurately and completely before the deadline for the evaluation of Wuhan University of Technology. Otherwise, the application will not be considered.

4. Visa Application

Admitted applicants must bring their passport, Admission Letter, Visa Application Form (JW202/201), Physical Examination Record Form as well as Blood Test Record to the local Chinese Embassy/Consulate or other official missions authorized by Ministry of Foreign Affairs in China to apply for a student visa (X1/X2 visa).

Notice: If admitted applicants hold other types of visa rather than student visa (X1/X2 visa), they will not be registered at Wuhan University of Technology.

III. Fee and Costs

1. Application Fee

500 RMB (about 80\$)



2. Tuition Fee

8500 RMB/ half year; 17000 RMB/ one year

For more details, please check:



IV. Application, Admission and Registration Period

1. Application Period

Application time is from Sep. 10th of this year to Dec. 30th of next year for the coming March intake.

Application time is from Oct. 10th of this year to Jun. 30th of next year for the coming September intake.

2. Admission Period

Based on overall evaluation of the application, Wuhan University of Technology will contact the applicant for admission materials by email. Please check the admission result at the website <http://admission.whut.edu.cn/>

3. Registration Period

Registration period usually starts in early March or early September. Please check the admission notice for the specific

registration time for new students.

During registration at Wuhan University of Technology, the admitted students should bring their ordinary passport (diplomatic passport and service passport will not be accepted), Admission Notice, Visa Application Form (JW202/JW201) and student visa. Original or notarized diploma and transcripts in English or Chinese of your previous study should also be provided for rechecking during the official registration. Any counterfeit about application materials shall result in cancellation of registration.

V. Accommodation

International Student Center, Wuhan University of Technology, will arrange on-campus dormitories for new students who register within the registration time.

For more details about accommodation:

